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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: a 2012. december 7-én megtartott közmeghallgatás. 
Az ülés helye: Művelődési Ház Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint és kb. 20-30 lakos 
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelent lakosokat, képviselőket és valamennyi 
résztvevőt. Ismerteti a 2012. évi kötségvetést. Elmondja, hogy az önkormányzat idei költségvetése 
az előző évekhez képest jelentősen csökkent. Részletezi az egyes kiadási és bevételi tételeket. 
Ismerteti, hogy a törvények alapján 2013. január 1-től az állam elveszi az iskolát az 
Önkormányzattól, az Óvoda fenntartása továbbra is itt marad. Elmondja, hogy a községben a 
gyermeklétszám, jelenleg 133 fő az iskolában, arra kell törekedni, hogy bővítsük a 
gyermeklétszámot az iskolában, és ne vigyék el a gyermeküket a településről az itt lakók, hiszen a 
Képviselő-testület mindent megtesz és eddig is megtett a színvonalas oktatás érdekében. Elmondja, 
hogy a bevételeink legnagyobb részét a központi költségvetésből származó bevételek teszik, kisebb 
részét a helyi adók, és az önkormányzat működési bevételei képezik. Adóknál ismerteti a tervezett 
bevételeket és azt, hogy eddig ténylegesen mennyi bevétel folyt be. Elmondja, hogy a helyi adókból 
háromnegyed év végéig az adók 54,29 %-a folyt be. Jelentős kintlévőségek első sorban az iparűzési 
adónál jelentkeznek, itt is különösen a megszűnt cégek után. Az Önkormányzat törekszik a 
kintlévőségek behajtására. Kéri a lakosságot, hogy tegyen eleget adófizetési kötelezettségének. 
Elmondja, hogy az önkormányzat 2008-ban az orvosi rendelő építésére hosszú távú kedvezményes 
kamatozású fejlesztési hitelt vett fel, mely törlesztése azóta is folyamatban van. Az elmúlt 2 év a 
takarékosság jegyében telt. Az Önkormányzat gazdálkodása visszafogott megalapozott, takarékos. 
Felülvizsgáltunk minden olyan szolgáltatói és egyéb szerződést, amely feleslegesnek tűnt. Három 
területen jelentős a megtakarítás: a Polgármesteri Hivatal alkalmazotti létszáma, a polgármester és a 
képvselők tiszteletdíja, és a helyi főzőkonyha beszüntetésével is jelentős összegeket spórolt az 
Önkormányzat. Részletezi, hogy a jogszabályváltozások miatt milyen civil szervezeteket 
támogathatott és támogatott az Önkormányzat. Elmondja, hogy a jogszabályi előírások miatt a 
2000 fő alatti településen január 1-től nem működhet önálló polgármesteri hivatal ezért az 
önkormányzat tárgyalásokat folytat Rád községgel és szeretne vele közös polgármesteri hivatalt 
létrehozni. A pályázati lehetőségeknél kiemeli, hogy sajnálatos a Közép Magyarországi régióra nem 
írt ki az állam olyan pályázatokat, mint 2010. év előtt években. (csapadékvíz elvezetés, utak 
felújítása stb.), más szervezeteknél próbálkozott az Önkormányzat pályázatot benyújtani ilyenek 
például a Duna Mecsek Alapítvány, és az Észak Kelet Pest Megyei Leader Egyesület. Sajnos a 
Duna Mecsek Alapítvány az önkormányzatok részére erre a régióra beszüntette a pályázati 
lehetőségeket, így maradt az Észak Kelet Pest Megyei Leader Egyesület, ahová november végén 
nyújtottuk be pályázatunkat a régió presszó és udvar felújítására. Képviselő testületünk úgy 
döntött, hogy ha a jövőben is megfelelő anyagi forrásaink rendelkezésre állnak ide értve az I.T.T.-
vel való együttműködést, akkor, ha nem is nagy léptékben de elkezdődhet az utcák és járdák 
felújítása. Itt szeretné megköszönni az ITT-nek és az RHK Kft-nek az egész évben nyújtott 
segítséget és tájékoztatja a lakosságot az együttműködés előnyeiről. Elmondja, hogy jelenleg az 
Önkormányzat vállalja fel a szemétszállítási díj beszedését és a számlázást, ami miatt jelentősen 
alacsonyabbak a szemétszállítási díjak Községünkben, mint a környező településeken. A.S.A. Kft.-
vel tárgyalunk a hulladék-szállítással kapcsolatban, jelenleg úgy tűnik, hogy a hulladékszállítás díja 
jelentősebb mértékben emelkedik. Ismerteti, hogy a csatorna beruházás átadás átvétele már 
megtörtént 2010. augusztusában, akkor műszakilag az Önkormányzat részéről átvették az egész 
beruházást. A talajterhelési díjat jogszabály alapján az Önkormányzatnak a műszaki átadás után egy 
éven belül ki kellett volna vetnie. Lakosság érdekében az önkormányzat addig, amíg lehetett kitolta 
a talajterhelési díj bevezetését, de ez év októberétől, aki nincsen rákötve a csatornára annak 1800 
Ft/m3 talajterhelési díjat kell fizetnie. Ezért a lakosnak saját érdeke, hogy minél előbb kössön rá a 
csatornára! Várja a megjelentek kérdéseit. 
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Szűcs Zsuzsanna helyi lakos rákérdez, hogy meddig kell meg megkötni a megállapodást az 
önkormányzatoknak a másik településsel, és hol lesz az ügyintézés? 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy jogszabályi előírás alapján amennyiben az önkormányzat 
2013. február 28-ig önkéntesen nem köt meg valamely másik önkormányzattal megállapodást 
akkor az állam teszi össze más önkormányzattal. Remélhetőleg minden ügy intézése itt marad 
helyben, a lakosok itt tudnak majd minden olyan ügyet intézni, mint eddig. 
 
Szűcs Zsuzsanna helyi lakos rákérdez, hogy mi a terve az Önkormányzatnak a pályázat útján 
felújítandó régi presszó épületével. 
 
dr. Ungi Kitti jegyző elmondja, hogy falumúzeumot szeretnénk a jövőben kialakítani ebben az 
épületben. 
 
Szűcs Zsuzsanna helyi lakos rákérdez, hogy a Rudnay kastély az önkormányzat tulajdona-e és, 
hogy tervez-e vele felújítást. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy sajnos nem a mi tulajdonunk, hanem a 
Vagyonkezelő Zrt.-é. Többször kerestük meg őket, és szerettük volna, hogy felújítsák az épületet, 
amelyre többször ígéretet is kaptunk, de sajnos nem történik változás. 
 
Lassú Jánosné helyi lakos megköszöni az új buzmegállókat. Rákérdez, hogy mikor fog ott 
megállni a busz. 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy felvette a kapcsoltot a váci Volánbusznál az 
illetékes szakemberrel, akitől azt a választ kapta, hogy amikor a Közútkezelő Zrt. kiadja a 
hozzájárulását és a Kormányhivatal a használtba-vételi engedélyt, akkor azonnal be tudja iktatni az 
új megálló-helyket a menetrendbe. Valószinűleg ez január 1-től meg fog történni. Mivel több 
kérdés nincsen megköszöni a lakosoknak a megjelenést és kellemes ünnepeket kván mindenkinek. 
 
További kérdés és hozzászólás nem lévén Koblász Sándor polgármester megköszöni a részvételt 
és  19 óra 10 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
          Koblász Sándor           dr. Ungi Kitti 
            polgármester        jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
     Szabolcsi Károly 
        képviselő 


